

လရေးလိင်တၢ

ခေးမုခမ်းတံ

သင်စွင်တံ
ဝင်းတနဒီးလိက်

SENG KAUNG TAI
TACHELEIK
Ph 01-9813746

ကလွင်းယိုဝ်းလပ်

သြၢလၢဆွင်မၢတ်
ယုလင်ရွင်းပၢပပ်
မီးလၢဆုတ်စံဆုတ်မိဝ်း
ရှပ်ယုယေးစၢစၢမ်း
ပၢ 069244128

ကလွင်းယိုင်းလပ်

လေယျတုသပ္ပမင်ဂလံ ကံဂံဂယေ ခမေမေ

ဂယေကော်းဂေဂုပ်တုပ်တပေးပိုင်ဂိုဝ်းလီတုခမ်မြတ်ကား
 ဖြူး တခုဝ်းဂျေရှင်ဂှ်းယဝ်း။ လဝ်ကခမ်ကွင်မြင်ပေမခမ်ခေတ်
 သိုက်းကင်တိုက်းကံယိဝ်ဂျှပ်း ဂှ်ခမ်ပိတ်ခိုခမ်းလင်သေရ်။ ဂှ်လုရ်
 လတပေဂျ်းလွင်မိုဝ်းခံခုဝ်မွက်ခုဝ်လူဝ်ပေဂှ်ဂိုတ်းသင် ဝင်းသက်လူး
 ကထူးဂုင်ဖိုခမ်လိက်တြး။ ဂှ်လိုသင်ခတေဂျ် တိုခမ်းငိုခမ်ဖုင်း
 ဂုင်မုခမ်မျးပးဝိခေင်းသင်လျသွင် ပွင်ဂျပ်ဂျှပ်းဂှ်ခိုခမ်းခံဝခမ်းခေ
 ခရ်။ ခမးယွခမ်းကပ် ကဂျှပ်းတုဝ်းတွခမ်းဂှ်ဂတ်းလိုခမ်ကော်း
 လှ် ဖေမ်းခပွဲသိုင်းဂှ်တိုင်းဖေတ်ယခမ်ဂင်းသေယဝ်း။ လိင်တု
 မွင်ဂေ တက်းလံမေးတေ ထုဂ်ဖေဂ်လတ်တေဂျ်လတဂ တုခမ်
 မြတ်ဖုင်းဂုင်မုခမ်ပြင်း ဖြူးကလွင်းသံဖေဂျေ လုင်းပေခေင်း
 လိုင်ခုင်းဂင်ခေရ်။ ပိခမ်ခေင်မိုဝ်ခခေ ယင်းမီးလေတုဂ်တြ
 ဂျေရုခပ်လိုဝ်းသတင်းလင် ဂှ်ခမ်းခပွဲသွခမ်းလီယံခင်းရ်။ သီ
 လိင်ပိတ်ခေဖေ ဂှ်တ်းဂှ်သိုင်းသျခမ်လေတင်းခင်း ပွင်ဂဂူး
 ကီသင်ဂေလိဝ်းပိခမ်တေရ်။ ပွဲဂှ်ပံဂေဂျ်တိုင်းလီးခေမွက်ဂှ် သုခတ်
 ခမ်းဂိရ် ပိခမ်တိုက်ဂှ်ခမ်းခပွဲသွခမ်းလီယံခင်း ကင်းဂတေဂေ
 မေဂ်သမးဂျပ်ဂိုတ်းပိခမ်တေဂှ်ဝ်။

လီထွံပုင်တွင်တွံယံးမိုဝ်ခိုခင်းယိခင် ခင်းသေ့ခခင်း
 တော်ဂြော်ထီး လိုဝ်းသမီးပီခင်းဂသေး တိုင်လွံးလင်တေ့ရ်။ လီ
 လူပံဂြော် ထီးခိုဝ်းခိုခင်မိုဝ်းမုခန့် မွက်ဂံသုခတ်ခင်းဖေဝေတင် ပွံ
 မွက်ခင်းခန့်ခင်းဂှ်ပိုခင်သွခင်းရ်။ လေတုက်တြာဂြော်ရာယုခေ၊
 ဂွဂြာဂုလုလင်ဂိုတ်းလိုင်ဂိုဝ်တွခင်း ဂှ်ခင်းခပွံသွခင်းလီပရံ မိုခင်
 ယိုင်ဂှ်းဖိုင်ဂှ်းတိရ်ဝံရ်။ မိုဝ်ခခေယင်းမီး ဂှ်မိုင်းကထေး
 လပ်ပွတ်းလိရ် မီးတုက်ဂတု ဖခင်ယက်သးယပ်လုခေရ်။ ဂှ်း
 ဂှ်ထံးဂှ်ခေဖိုင်ခင်းလေခံလိုင်လုခေ၊ ကပ်လိက်ဂိခင်ခပ်ဖက်းဂူ
 ဝခင်းခန့်ရ်။ ပေကခင်လိင်းမး ပံသွးဂခန့်ခတ်းလု သေလေ
 လတ်းခပ်တေးတွင်လွံတုခင်းရ်။ ထံးဂှ်ခေဖိုင်ခင်းလေခံ ဂုခင်း
 မြဲဝိုင်းမုခင်း ပီခင်ဂေ့ဂုခင်း သိတ်တု ယုယိပ်းပခင်ဂ်းသိခင်
 တေ့ရ်။ တင်းဖခင်ခခင်လုသုတ်းတွခင်း လွင်တင်းဂိခင် ငိခင်း
 တုဂ်ခေယပ်လိုဝ်ကးရ်။ ကခင်ကံလုသေပွက် ဂှ်းဂှ်မီးသီလ
 သတ်တုတော် ပွင်ဂျပ်ဂျပ်းယူ ပီလဝ်ဝခင်းဂးဖုင်လေမေး ဂျံ
 ဂှ်ခေဖိုင်ခင်းလေ ခံလိုင်ဂိုဝ်းလု ကပ်ယဝ်။ ပီခင်ခင်မိုဝ်ခခေ
 ပွက်ခိုင် လွင်းတော်လင်သံလုင်းတေ ပတီသခင်ထေ ဂေဂင်
 တွင်ဂုခင်းသု ထေးခလောင်းဂုဝ် တုဝ်ခင်းခခေရ်။ ခုခင်သိဂျ်း
 ဂွမိုဝ်းဖိတ်ပင်း ဂှ်လုင်းထပ်တင်းပုရမိ ပွင်လွံသူးထံတေ့ရ်။

လပ်ထင်လုင်းမုဖေ့ ပတီသခင်ထေ ခခေပူးဖက်
 ဂှ်းဂ် ခင်းတွင်ဝံခင် ကုလုပုယပ်။ ပေပုထိုင်သုမုသသိပ်းလုက်

လိုခင်ဂိုဝ်တုန်း ဖတ်ယခင်ဂူးဖွေးမျိုက်ခေပေ၍ ပိခင်ယွက်ဂူးမြတ်
လွင်းခုခင်ဝံ့ရ၍၊ ဝံ့ဂှ်မေ်လပ်သွံပခင် ခန်းပေးချခင်းကော်းတပ်ခေ
ထုခင်ခုခင်ပေ်လိပ်ခေ်ဂှ်ခင်ပီးရ၍၊ လီဂှ်မီးလွင်ဖင်ရှင်ခိင်းတုင်
လပ်ရ၍၊ သက်တော်လပ်လံခပ် ခုပ်ခိုင် ထွင်လင်ကုပ်ပုပ်ဖွင်း
တိုက်ခွခင်းခွဲဂွခင်းရှပ် လူမုင်တုရ်းတုင်းလွင်လိုခင်ဂိုတ်းဝံ့ရ၍။
မိုပ်ခခေ် မေ်လပ်မရ၍ခေသုဂ္ဂုတ်ဂင်းခွယခင်တိုတ်းဂိုတ်းဝံ့ ဖြး
ကလွင်း သံဖေ၍လေ၍ကူဂုခင်းထပ်ရှင်းသိင်လပ်ရ၍၊ မပ်ပခင်
ခခင်လှ်သုတ်းတွခင်းရှင်ခိခင်းခခိုင် ဝံးမေ်ဂူးဖတ်ယခင်ဂင်းရ၍။
ကော်တုက်ခွဲဂိခင်ခခွဲခန်းမေ်မီးဂုင်လရှင်း မိုပ်းတၢဝင်းတင်ကုန်းကူ
ရှင်းသိင်လပ်ရ၍၊ မိုပ်ခခေ်ကူလင်လေးသေ လုဂ်လံးလိင်ကွခင်
လပ်လပ်းခပ် တေၢတွင်လွံ့ဝိုခင်းရ၍၊ လေးလုဂ်လိုခင်းကွခင်ဖခင်
မေ်ရှင်းလၢလပ်ခေ၍။ ကူလင်ပၤကပ်လွင်းခံးသွက်တုရ်းရှု
ဖိုခင်းခေ၍ ခင်းမုပ်လုင်တေၢ ခေၢသေလေးလုဂ်လံးလီလပ်ရ၍။
သက်တော်ခေ၍ခံးလပ်ခေ်ဂေၢ ယိပ်ခပ်တုန်းသုသံပီဖွင်းတိုက်မေၢ
လတ်ဂွံးဂုခင်းရ၍။ ဂေၢးရုပ်ခေ်ဂှ်ပက်ခွဲဂှ်သွင်လပ်ခင်းမုပ်လွံ့တုခင်း
ခေခင်းသံဖေ၍ မေၢရှုခင်လွံးလင်လပ်ခေ၍။ ကခင်ပိခင်ဂွံး
ဂုခင်းတၢမုခင်းလံးပိင်းရှုလိင်း ကံဂိုတ်းသင် ဂင်ဝင်တေၢခေ်ဂေၢ
ပက်ထံလေးရ၍။ ကခွင်းဝၢသွင်လပ် ပေၢလုဂ်တေၢဂှ်ထုပ်းရခင်
ပိခင်ဖေ်းသိင်ခေ်ဂှ် ခေ်းကုပ်ပက်တေၢ ဒီတေၢလံလပ်တေၢလံသပ်း
ယူခင်းရှုရ်လိင်းလွံ့ကိပ်လပ်။